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Tidpunkt:
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Plats: konferensrum Judam och via Skype.

1. Mötets öppnande
Peter Dacke öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Justerare
Peter Dacke och Laila Bergmark utsågs att justera
protokollet. Dag för justering måndagen den 7 december.

3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

4. Rapport från förvaltningens avdelningar
Avdelning Socialtjänst ochfritid
Läget är ungefär detsamma som vid senaste mötet i
förvaltningsgruppen. Sjukfrånvaron är fortsatt hög och
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högst inom enheten för personligt stöd. Vikarier har tagits
in för att klara bemanningen. Det finns dock ingen smitta
bland boende.

Ökat inflöde av ärenden som rör barn och unga. Våld i nära
relationer ligger bakom allt fler ärenden, vilket bedöms
hänga samman med coronapandemin. Antalet ärenden som
gäller ekonomiskt bistånd har däremot inte ökat.

Avdelning Åldreomsorg
Smitta finns på två av tre boenden. Smitta finns även
inom hemtjänsten och två brukare får insatser genom
förstärkningsteamet. Några smittade brukare vårdas inom
slutenvården. Provtagningar och smittspårning görs
kontinuerligt. Sjukfrånvaron är normal till hög.

På Mälarbacken är situationen under kontroll. När det
gäller Sörklippan är både enhetschef och bitr. frånvarande.
En konsultchef har anställts och börjar arbeta på måndag då
även bitr. enhetschef beräknas vara i tjänst.

Stockholms stads beslut om besöksstopp mellan den 12 och
3 0 november har överklagats-o-ch--prö·vats-av-domsto-1-so·.......----
ansett beslutet olagligt. Besöksstopp gäller nu fr.o.m. den
1 december t.o.m. den 14 december. Många hör av sig och
vill gärna kunna besöka sina anhöriga. Man försöker hitta
individuella lösningar för att tillgodose detta. Inför
julhelgen har man säkrat upp med överbemanning.

Tillgången till skyddsutrustning är god.

Allt fler inom beställarenheten arbetar hemma, vilket
fungerar bra.

AvdelningAdministration
Allt fler inom administrationen arbetar hemifrån. För att
säkerställa verksamheten under julen kommer samverkan
inom "fyrlingen" att utökas. Medborgarkontoret är alltjämt
öppet. För att minska risken för smittspridning har man
beslutat att högst sex personer får vistas samtidigt i
förvaltningshusets reception.

Allt färre äter i matsalen, vilket hänger samman med att
fler arbetar hemifrån. Man har också möblerat om för att
minska risken för smittspridning.

Avdelning Förskola
Situationen är ansträngd inom förskoleverksamheten.
Sjukfrånvaron är mycket hög. Verksamheten välkomnar
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Folkhälsomyndigetens rekommendation om att barn i
familjer där någon är smittad ska hållas hemma.

Diskussion pågår om att eventuellt minska vistelsetiden
för barn till föräldralediga.

5. Rapport från de fackliga organisationerna
SACO och Vårdförbundet hade inget att rapportera.

SSR hade inget att rapportera men informerade om att en
IA-anmälan gjorts med anledning av att det varit alltför
många personer på medborgarkontoret. SSR ansåg att
förvaltningen bör titta närmare på detta.

Svarfrån arbetsgivaren
Arbetsgivaren kommer att titta på detta och vidta åtgärder
så att det inte är för många personer där samtidigt.

Kommunal uppgav att man saknar anställningsavtalen när
det gäller vikarier inom äldreomsorgen. Arbetsgivaren
uppgav att medarbetare har fått tidsbegränsade AVA
månadsanställningar på tre månader inom hemtjänst och
på vård- och omsorgsboenden. Anställningsavtal är
upprättade.

Kommunal undrade varför man inom förskolan skickar
runt personal. Arbetsgivaren svarade att man minskat detta
och i första hand tar in vikarier.

Kommunal undrade vidare varför man inom äldre
omsorgen tar in vikarier via bemanningsföretag istället
för att anställa. Arbetsgivaren uppgav att bemannings
företag har använts när behovet varit omgående och
omfattande i samband med smitta och smittspridning.
Förvaltningen planerar för att bygga upp ett eget
förstärkningsteam inom vård- och omsorgsboendena.

6. Mötets avslutande.
Peter Dacke avslutade mötet.

Vid protokollet
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Justeras 2020-12-07
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